


stroomverbruik betreft dit?

2. Is het college het met GroenLinks eens dat we in het licht van het klimaatakkoord in 

Parijs nog sneller de transitie moeten maken naar een duurzame energievoorziening?

3. Is het college het met GroenLinks eens dat het inkopen van vieze vervuilende grijze 

kolenstroom geen bijdrage levert aan een beter klimaat en de transitie naar 

duurzame energie?

4. Is het college het met GroenLinks eens dat de inkoop van grijze stroom niet past bij 

de ambitie European Green Capital te worden in 2018?

5. Is het college bereid om lokale aanbieders van duurzame energie, zoals energie-

coöperatie 073, nog sterker actief te ondersteunen bij de productie van lokale 

duurzame energie?

6. De vorige raadsvergadering is een motie aangenomen om onderzoek te doen naar 

een lokaal energiebedrijf. Is het college het met GroenLinks eens dat hierbij het beste

alleen naar duurzame energie gekeken kan worden? 

7. Is het college bereid om op korte termijn voor de stroom die niet lokaal opgewekt 

kan worden voor de gemeentelijke organisatie over te stappen op een duurzame 

energieleverancier die in de vergelijking van de consumentenbond hoger dan een 7 

scoort?

8. Zo nee, op welke manier is het college van plan om het gemeentelijke 

energieverbruik zo snel mogelijk duurzaam te maken?

namens de fractie van GroenLinks,

René Vonk

Patrick Leenders


